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     Van de bestuurstafel 
 
Het jaar 2022 was een zorgelijk jaar. De zon scheen weliswaar uit-

bundig en we konden veel het water op, maar een gruwelijke oorlog 

aan de rand van Europa, bijna 5 miljoen oorlogsvluchtelingen bui-

ten Oekraïne, energieprijzen die tot ongekende hoogte stegen, en 

een torenhoge inflatie die veel Nederlanders in de problemen bracht 

waren elke dag in het nieuws. 

 

Dit alles heeft ook gevolgen voor onze watersportvereniging. Onze 

uitgaven aan elektriciteit, propaan en water zullen in 2023 waar-

schijnlijk met ongeveer €3000 toenemen doordat de stroom nu 60% duurder is en het propaan 

34%. In 2022 zagen we ook een toename van de inkomsten van liggelden door passanten van 

30%, van €13.883 naar €18.117. Ongeveer de helft van de toename van €4200 is structureel als 

gevolg van de verhoging van het passantentarief in april 2022 met 15%, de andere helft komt 

van een aantal passanten die langere tijd in onze haven lagen. De hogere omzet van passanten 

zal naar verwachting ongeveer de toename in de stroomkosten dekken..  

 

Op ons meerjarenonderhoudsplan staan een renovatie van de haven in 2022 (€106.000) en van 

het clubhuis in 2024 (€75.000) gepland. De genoemde bedragen zijn met de huidige prijzen 

voor materialen en arbeid niet meer reëel en zouden verhoogd moeten worden tot €200.000 voor 

de havens en €120.000 voor het clubgebouw. Het goede nieuws is dat bij inspectie vorig jaar 

bleek dat de schoeiing van de haven nog zeker 5 jaar meekan en dat ook de constructie van het 

clubhuis nog niet op korte termijn vervangen hoeft te worden. Wel zullen in het clubhuis de ra-

men en deuren aan de buitenzijde vervangen worden en waarschijnlijk ook de keuken. 

 

Sinds 2016 reserveren we jaarlijks €20.200 voor renovaties. Als we de reservering van €200.000 

voor de havens vooruitschuiven naar 2028 en de reservering van €120.000 voor de renovatie 

van het clubhuis naar 2030 hebben we een aantal jaren extra tijd om genoeg geld te reserveren 

voor die toekomstige uitgaven. Daarvoor hebben we een totaal aan reserveringen van €22.000 

per jaar nodig vanaf 2024. Dat kunnen we bereiken door het liggeld voor de ligplaatshouders te 

verhogen van de huidige €9,75 / m2 naar 10,50 / m2, een verhoging van 7,7%. De laatste ta-

riefsverhoging was in 2019, van €9,25 naar €9,75 / m2 ligvak. Zelfs met deze voorgestelde ver-

hoging zijn we nog steeds de goedkoopste haven aan het Markermeer en IJsselmeer. 

 

Naast de forse stijging van de exploitatiekosten kampt onze vereniging op dit moment ook met 

een ander groot probleem: de vergrijzing van het ledenbestand en daarmee een tekort aan leden 

zie zich op vrijwillige basis actief willen inzetten als havenmeester, in de evenementencommis-

sie en voor bardienst tijdens activiteiten zoals het wedstrijdzeilen. Een aantal van onze oudere 

leden die zich jarenlang actief hebben ingezet voor de vereniging, hebben hun taken al opgege-

ven of gaan dat binnenkort doen.  

 

We hebben een fantastische haven met prachtige faciliteiten en goed bezochte activiteiten voor 

een prijs die je maar in heel weinig havens aantreft. Dit kunnen we alleen maar bereiken met 

de actieve inzet van meer leden. Vorig jaar hadden we problemen met de bardiensten bij het 

wedstrijdzeilen en met de ondersteuning bij evenementen. Voor 2023 hebben we dringend nieu-

we havenmeesters nodig. Vandaar deze oproep om mee te helpen om onze gezellige en actieve 

vereniging bruisend te houden.  

 

Alvast een mooi en actief vaarseizoen gewenst! 

Hans Limburg - Penningmeester 
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ALS ELKE  

VRIJWILLIGER 

EEN STER KREEG 

 

WERD HET NOOIT 

MEER DONKER 

Van de Redactie 
Met het bestuur hebben we het er vaak over. En ook in de commissies 

is het een onderwerp dat regelmatig terugkomt in de gesprekken. We 

zijn altijd maar op zoek naar vrijwilligers. Ook in deze Broekerzeepost 

weer een dringende oproep voor de Evenementen Commissie maar 

ook voor het Jeugdzeilen en de havenmeesters. Sommige mensen le-

veren al jarenlang hun trouwe diensten maar zouden ook graag zien 

dat ze daar wat hulp bij kunnen krijgen of dat iemand het stokje over-

neemt. Een vereniging kán niet zonder vrijwilligers! 

We vinden het allemaal prettig dat we in een goedkope haven kunnen 

liggen maar daar moet je wel wat voor doen... 

Veel leesplezier met alle onderwerpen in dit clubblad! 

Lenka Fit  

redactie@broekerhaven.com 
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Wedstrijdzeilen 

Mogen we al beginnen? 

Dat gevoel begint nu bij ons allemaal te komen. De dagen worden weer langer, de tem-
peratuur loopt weer wat op en met  het zonnetje ziet het er af en toe echt al weer uit als 
voorjaar! 
 
De eerste dinsdagavondwedstrijd- schipper heeft al een trainingsdag gehad. Maar helaas 
moeten de meesten van ons nog even wachten. 
In de tussentijd zit uw wedstrijdcommissie niet stil en zijn we bezig met plannen om de 
handicaps weer eerlijker bij elkaar te brengen. De één zal wat beter zijn best moeten 
doen en de ander zal wat meer kans gegeven gaan worden. Ja sorry, resultaten uit verle-
den zijn bij onze club verzwaring in de toekomst! Zo doen we dat elk jaar. 
 
De handicaps zullen we weer aan jullie presenteren op de skippers meeting op 4 april 
aanstaande. We zijn bezig om te zien of we de avond wat kunnen aanvullen met iets 
leuks. 
 
Hoe dan ook, het zal de moeite waard zijn om je bemanning weer op te roepen en langs 
te komen. We zien jullie graag op 4 april vanaf 20.00 uur in het Clubhuis! 
 
Met zeilersgroeten,  
 

De wedstrijdcommissie 
André Kruisdijk en Sjon Koomen 
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Verslag Algemene Ledenvergadering  

Donderdag 24 maart 2022 

Locatie: Dorpshuis De Stek, Op den Hoef 36, Grootebroek 

Tijd: 20.00 uur 

1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering om 20.00 uur en heet een ieder van harte welkom. 

Dit is de laatste ALV voor Sjoerd als voorzitter en hij zal vandaag de ‘hamer’ overdragen. 

2. Vaststellen van de agenda 

De agenda wordt vastgesteld. Er zijn geen ingekomen stukken. 

3. Mededelingen en ingekomen stukken 

De volgende leden hebben zich bij het bestuur afgemeld voor de vergadering: 

Jan van der Pal, Jaap Peerdeman, Carl Burgman, Wim Hoff, Casper Mooijman, Simon Visser.    

4. Verslag van de Algemene Vergadering van 7 oktober 2021 

De notulen zijn hierbij vastgesteld. 

Zijn er nog actiepunten die iemand wil benadrukken of belichten? 

Erik van de Logt: was niet bij de vorige ALV aanwezig maar las in de notulen dat er over camera’s is ge-

sproken en dat er geen camera’s in de binnenhaven komen. Zou het bestuur dat kunnen heroverwegen? 

Frank Fit: nee, het is openbare ruimte. Wij als WSV gaan daar geen camera’s plaatsen. De-

ze hangen alleen op eigen terrein. 

Sjoerd Bakker: Vraag is terecht maar zorg in ieder geval dat je schip goed verzekerd is. 

5. Verslag penningmeester en Jaarrekening en de Balans van 2021 

De penningmeester geeft een toelichting op de Jaarrekening van 2021. 

Ischka IJzer: is geen rente?  

Hans Limburg: Nee, deze staat op de overige algemene kosten. We betalen rente en het is niet mo-

gelijk om een extra rekening te openen. 

De penningmeester geeft een toelichting op de Balans van 2021. 

Kees Ettema: Staan de camera’s wel op de balans? Hans Limburg: Ja, kijk bij clubhuis. In 2021 is €5.000 

afgeschreven op het clubhuis, maar de investering van €2036 voor de camera’s is toegevoegd. (€44.554 - 

€5.000 + €2.036 = €41,590)  

Andre Kruisdijk: hoe zit het met de investering van de kade?  

Hans Limburg: Dit staat op de investeringen, komt later op de agenda aan de orde. 

Ischka IJzer: hoe komen we aan een schuld op de balans? 

Hans Limburg: er bestaat onduidelijkheid met de kruisposten in e-Captain, ons administratie en 

boekhoudsysteem. Dit wordt uitgezocht. Dat is hetzelfde als met de hijskosten. De WSV betaalt de 

rekening en berekent dit door aan de leden maar het afboeken in e-Captain kan niet in hetzelfde 

grootboek.  

Het investeringsplan: er zijn forse reserveringen voor de haven voor 100.000 euro in 2022.  

Na de storm zijn sommige paden behoorlijk verzakt, die moeten mogelijk goed aangepakt worden. 

Ron Laan: Wellicht kunnen we er een deskundig bedrijf naar laten kijken. 

Bram Kleton: is er geen bedrag voor jeugdzeilen gereserveerd? 
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Hans Limburg: staat niet meer apart genoemd. Reservering voor de begeleidingsboot staat genoemd 

en deze is reeds aangeschaft. Er is geen aparte post voor jeugdzeilen. Het zijn activiteiten voor de 

vereniging. We blijven hier wel geld voor reserveren. 

Andre Kruisdijk: de rubberboten zijn de grootste kostenpost.  

Frank Fit: hangt ook af van de vraag naar jeugdzeilen. En een aantal boten is onlangs vervangen. 

Tarieven: recente ontwikkelingen hebben de zaken verstoord. 

De energiekosten: stroomkosten voor passanten zouden moeten worden verhoogd van €1,00 euro naar 

€1,50 euro voor 2022. 

Ook willen we het liggeld voor passanten van €1,20 naar €1,30 euro te verhogen om kosten voor te blijven. 

Ron Laan: kunnen we liggeld niet verhogen en dan inclusief stroom? Dan betalen grotere boten in ver-

houding meer voor hun stroom. 

Ischka IJzer: er zijn ook havens waar je met een groter schip ook meer stroom moet betalen. 

Peter Beers: wil het leuk houden.  

Er wordt gestemd: de meerderheid vindt dat we het passanten tarief met ingang van 1 april 2022 moeten 

verhogen naar €1,50 euro per meter, dit is inclusief stroom. Dit voorstel wordt aangenomen.  

Theo de Veer: De begroting voor 2022 hebben we in de ALV van 7 oktober 2021 aangenomen en die moe-

ten we nu niet veranderen omdat de kosten ineens sterk veranderen. Het plan moet het plan blijven. Later 

kan men verklaren waarom het anders is. 

Hans Limburg: Heeft aanpassingen gemaakt op de begroting voor 2022 omdat o.a. de stroomkosten 

fors zijn gestegen. Hans zet de begroting voor 2022 terug naar het oorspronkelijke plan.  

Op de begroting voor 2023 zijn de hogere stroomkosten wel meegenomen (zie Winst en Verlies re-

kening). De tarieven worden ook vastgesteld. Iedereen is akkoord. 

Jeugdcommissie: wil de kosten voor het varen in optimisten gelijk trekken met tweemansboten. De kosten 

worden vooral gemaakt voor de brandstof.  

Wietse van Lingen: het jeugdzeilen moet niet duurder worden, zo raak je leden kwijt.  

Sjoerd Bakker vraagt of Wietse een voorstel wil maken van zijn visie op het jeugdzeilen of hoe het 

anders zou moeten.  

Dat gaat Wietse doen samen met André Kruisdijk en Menke Kleton (namens jeugdzeilen). 

Peter van Laar: wil afscheid van het jeugdzeilen nemen. Maurice Keuch neemt dat over. 

Het verslag van de penningmeester is vastgesteld. Hans wordt bedankt en krijgt applaus. 

6. Verslag kascontrolecommissie. 

Gertjan Segers en Pierre Schooneman hebben op 9 maart 2022 de kas gecontroleerd bij de penningmees-

ter. Alles was in orde en akkoord bevonden. 

De penningmeester wordt bedankt en krijgt applaus.  

De commissie wordt bedankt. 

Pierre Schooneman en Ruud Bakker zijn beschikbaar voor kascontrole over 2022 met als reservelid    

Ischka IJzer. 

7. Begroting 2022 

Zie punt 5. 

8. Tarieven 2022 voorstel 

Zie punt 5. 

9. Verslag havencommissie (Kees Ettema) 

Kees Ettema doet verslag van de werkdagen. 
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Er zijn zo’n 60 vrijwilligers aan het werk geweest. 

Op 9 en 12 maart misten er een aantal zonder afbericht te geven. Deze personen krijgen de kans om hun 

werkdag in te halen en anders krijgen ze alsnog een rekening van €240,00.  

Kees wil iedereen bedanken voor zijn/haar inzet. 

Clubgebouw: wens om een vaste trap naar beneden te maken.  

Ramen zijn ook lek. Kees heeft ideeën om het gebouw op te knappen en wat meer uitstraling te geven 

maar dat kost geld en de levertijd van goederen is lang.  

Beschoeiing: we moeten advies vragen omdat de kade niet is afgedekt met een deklijst.  

Kees wordt bedankt voor zijn verslag en krijgt applaus. 

Jan Redeker: De oliebol is weg maar er staan weer jerrycans achter het clubgebouw. Kees geeft aan dat 

deze daar op zijn verzoek tijdelijk zijn neergezet. Het is aan de gemeente wat er met de oliebol gebeurt. 

Frank Fit zal dit aan Cor Groot vragen.  

Het is verboden om olie in de container te deponeren! 

De bestrating bij het nieuwe kozijn is niet rolstoelvriendelijk, geeft Jan aan. Kees zal dat nog aanpassen. 

10. Verslag evenementencommissie/ feestcommissie (Peter van Laar) 

Peter doet verslag van de komende evenementen die op de agenda staan. 

Op 24 april a.s. is de seizoensopening met voorafgaand een markt.  

Er is dit jaar geen Broekerhavenweekend maar in plaats daarvan wordt het 50 jarig jubileumfeest op 25 

juni 2022 gevierd. Peter roept iedereen op om zijn boot voor het feest te versieren en mee te doen met 

“Admiraal varen”. Uitgebreide informatie volgt nog.  

Oproep aan iedereen om zich alvast op te geven voor het feest bij Peter. 

Peter zoekt nog vrijwilligers die willen helpen met de voorbereidingen. 

Peter wil wel aandacht geven aan kranten/nieuwsberichten dat de vereniging 50 jaar bestaat. 

Peter wordt bedankt en krijgt applaus. 

11. Voordragen nieuwe voorzitter 

Albin Glaser wordt voorgedragen als nieuwe voorzitter en Sjoerd draagt de hamer over. 

Sjoerd bedankt iedereen voor het vertrouwen. 

Sjoerd wordt ook bedankt met bloemen en een presentje. 

12. En bedankt… 

Voor alle commissies, vrijwilligers etc... een groot dank je wel! 

Applaus voor iedereen. 

13. Goedkeuring van het door het bestuur in het jaar 2021 gevoerde beleid 

Beleid is goedgekeurd. 

Instemmend applaus voor het bestuur. 

14. Rondvraag 

Annette Laan: er is nog geen gehoor gegeven aan de oproep voor de kantine op dinsdagavond.  

 Peter heeft mogelijk een kandidaat. 

Robert Walter: energieprijs omhoog. Hoe zit het met warmtepompen en zonnepanelen? 

 Bestuur: Punt om over na te denken. 

Peter van Laar: de buitenboordmotoren die boven staan worden toegankelijker voor diefstal wanneer er 
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 een vaste trap komt. 

 Bestuur: Letselschade voorkomen heeft hogere prioriteit. 

15. Sluiting 

Niets meer aan de orde zijnde, sluit de voorzitter de vergadering om 21.30 uur. 

**************************************************************************************************************** 

Agenda Algemene Ledenvergadering 
Datum: Donderdag 23 maart 2023 

Locatie: Dorpshuis De Stek, Op den Hoef 36, Grootebroek 

Tijd: 20.00 uur 

**************************************************************************************************************** 

1. Opening 

2. Vaststellen van de agenda 

3. Mededelingen en ingekomen stukken 

4. Verslag van de Algemene Ledenvergadering van 24 maart 2022 

5. Verslag penningmeester en Verlies & Winstrekening en de Balans van 2022 

6. Verslag kascontrolecommissie  

7. Begroting 2023 

8. Tarieven 2023 

9. Verslag Haven Commissie  

10. Verslag Evenementen Commissie  

11. Verslag Jeugdzeil Commissie  

12. Indeling ligplaatsen kade – ingekomen verzoek* 

13. Planning kosten clubhuis 

14. En bedankt…  

15. Goedkeuring van het door het bestuur in het jaar 2022 gevoerde beleid 

16. Rondvraag 

17. Sluiting  

*Agendapunt 12 
INGEKOMEN VERZOEK 

 
Flexibele indeling kade oostkant 

De kade aan de oostkant heeft in de huidige situatie 3 gelijke ligplaatsen van 12,50 x 3,80. 
Hier mogen schepen van maximaal 10,60 x 3,80 liggen.  
 
Het bestuur heeft het verzoek gekregen om flexibeler met de indeling van de kade om te gaan 
om zodoende grotere schepen met een max van 13-14 meter vaste ligplaats te bieden zonder 
verlies van inkomsten. 
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LE 45 

Wie zijn er nu eigenlijk allemaal instructeur bij het jeugdzeilen?  
Door de wisselingen afgelopen seizoen, stellen we ons graag aan jullie voor. 

Jeugdzeilen 

Anne Vilain 

Mijn naam is Anne Vilain, ik ben 18 jaar en woon in Venhuizen. Ik doe de op-

leiding Sport en Bewegen. Daarnaast ben ik veel op de atletiekbaan bij SAV te 

vinden, waar ik ook training geef. Naast mijn ervaring als zeilinstructeur in 

Friesland, heb ik vorig jaar met Tom Laan de eerstejaars lesgegeven. Zeilles ge-

ven vind ik super leuk, omdat ik de jeugd mee wil geven dat zeilen een leuke 

sport is en het zou leuk zijn als meer mensen dat inzien. Dus ik hoop door les te 

geven een nieuwe generatie in de sport te brengen. Dit jaar geef ik samen met 

Maurice les aan de eerstejaars. 

Maurice Keuch 

Mijn naam is Maurice Keuch, 44 jaar en woon met mijn vrouw 

Kristel en onze twee zoons Michael (11) en Stephen (8) in Bovenkar-

spel. In 2019 is onze oudste zoon Michael begonnen met zeilles en 

Stephen vorig jaar. Via Peter van Laar ben ik het jeugdzeilen inge-

rold. Afgelopen 2 jaar lesgegeven aan de derdejaars en hoger en dit 

seizoen aan de eerstejaars. Ik vind het super mooi om te zien hoe 

kinderen zich ontwikkelen en ieder op zijn eigen tempo de vaardig-

heden van het zeilen eigen maakt. 

Tomas Smit 

Mijn naam is Tomas Smit en ik ben 18 jaar. Op het moment zit ik op het Horizon Colle-

ge in Hoorn en doe daar de opleiding Onderwijsassistent. Dit zeilseizoen ga ik bij de der-

dejaars (en hoger) lesgeven, ik heb hier veel zin in. Ik heb zelf 4 jaar optimist en 2 jaar 

in de Topper Topaz gezeild in Broekerhaven. 

Sophie Vilain 

Mijn naam is Sophie Vilain, ik ben 16 jaar oud en woon in Venhuizen. Ik zit op het 

Horizon College in Hoorn en daar doe ik de opleiding Onderwijsassistent. Aankomend 

zeilseizoen ga ik de derdejaars les geven en daar heb ik veel zin in. Ik heb zelf 4x een 

week op een zeilkamp gezeten en ik heb 2 jaar bij Broekerhaven les gehad. 

Jurriën van der Loo 

Mijn naam is Jurriën van der Loo, ik ben 35 jaar en woon tegenwoordig in Hoorn, 

maar ik ben opgegroeid in Bovenkarspel. Ik geef sinds 2004 les op de Broekerhaven. 

Daarvoor heb ik zelf les gehad in de optimist en in de tweemansboot. Ik ben werk-

zaam in de logistiek. Ik doe graag aan sport o.a. spinning, hardlopen en fitness. Dit 

seizoen ga ik de derdejaars optimist en de tweemansboten instructie geven. Ik 

vind het leuk om dit jaar met een nieuwe lichting jonge instructeurs aan het seizoen 

te beginnen. 



13 

GEZOCHT! 

Ben jij, of ken jij iemand, die graag op 

het water is en graag met kinderen bezig 

is én zou willen bij helpen bij de lessen 

van het jeugdzeilen?  

Wij horen het graag! Wil je meer weten 

of ben je nieuwsgierig?  

App of bel 06 46771241 (Menke Kleton). 

Lesdagen Tijd* 1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 11 12* 

1ste jaars 
18:30 t/m 

19:30 uur 
14-apr 21-apr 12-mei 26-mei 2-jun 9-jun 16-jun 23-jun 30-jun 7-jul 14-jul 15-jul 

2de jaars 
18:30 t/m 

19:30 uur 
12-apr 19-apr 10-mei 24-mei 31-mei 7-jun 14-jun 21-jun 28-jun 5-jul 12-jul 15-jul 

3de jaars 

en hoger + 

tweemans-

boot 

18:30 t/m 

19:30 uur 
13-apr 20-apr 11-mei 25-mei 1-jun 8-jun 15-jun 22-jun 29-jun 6-jul 13-jul 15-jul 

*Vanaf les 3 loopt de les veelal uit naar 20:00 uur bij mooi zeil weer 

12* - Afzeilen is zaterdag 15 juli van 09.30 t/m 12.00 uur 

12* - Jeugddag is zaterdag 15 juli van 12.00 t/m 13.30 uur 

Menke Kleton 

Mijn naam is Menke Kleton, ik ben 20 jaar en woon in Venhuizen. Vorig jaar heb ik 

de opleiding creatief vakman hout afgerond op het Hout-en Meubileringscollege in 

Amsterdam. Voor mijn examen heb ik een meubel gemaakt op de houtdraaibank. 

Zelf heb ik de eerste jaren ook zeilles gehad in Broekerhaven. Nu zeil ik met een 

team op een Fareast 28R bij EWVA en in mijn Splash. En ik ben dol op alles wat met 

water te maken heeft: zeilen, schaatsen, skiën, zwemmen maar ook lekker door de 

regen fietsen. Skeeleren en tekenen doe ik ook graag. Een paar jaar terug werd ik 

gevraagd om mee te helpen bij de lessen, ik ben toen begonnen met Wim en Emiel 

bij de tweedejaars, daarna heb ik 2 seizoenen de eerstejaars les gegeven met Jasper, 

het afgelopen jaar heb ik de tweedejaars les gegeven met Wim. Dit jaar ga ik samen 

met Daan Caspari de tweedejaars lesgeven.Heb er weer veel zin in om te beginnen!  

Daan Caspari 

Mijn naam is Daan Caspari, ik ben 18 jaar en woon in Bovenkarspel. Dit seizoen 

ga ik Menke helpen bij het lesgeven aan de tweedejaars op woensdagavond. 

Momenteel volg ik de opleiding VeVa eerste monteur mechatronica in Den Helder. 

Ik zit in het tweede jaar, na deze opleiding kan ik bij de technische dienst van de 

Marine werken. 

Zeilen doe ik al vanaf mijn geboorte, mijn ouders hebben een zeilboot, en ik ben 

sinds september 2022 ook in het bezit van een zeilboot, een Eurokruiser MK III. 

Hier moet nog wel wat aan geklust worden. Uiteraard heb ik zelf ook zeilles gehad 

bij onze vereniging. 
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Ze wonen nog maar nét samen in hun gezellige huis in Broekerhaven. Samen ingericht, 
een beetje van jou en een beetje van mij maar bij elkaar een gezellig thuis voor Sjon en 
Harriëtte en hun samengestelde gezin. De voordeur staat al op een kier wanneer ik aan wil 
bellen, ze hadden mij al gezien. We schuiven aan tafel in de knusse woonkeuken en de 
goedlachse Sjon maakt thee voor ons. Hij is altijd open en eerlijk en neemt geen blad voor 
de mond. Maar wat een gastheer is die man en hij kijkt ook nog eens altijd blij! 

NAAM: Sjon Koomen & Harriëtte JonkerSjon Koomen & Harriëtte JonkerSjon Koomen & Harriëtte JonkerSjon Koomen & Harriëtte Jonker    
GEBOREN: Sjon is geboren in Wervershoof op 21 april 1975.  

 Harriëtte is geboren in Groningen op 3 september 1970.  

GEZIN:  Sjon groeide op in Wervershoof. Hij heeft 2 broers. Ze gingen naar de lagere school 

in het dorp, de Werenfridus. Ook voor de mavo kon je vroeger gewoon in Wervers-

hoof terecht dus Sjon ging naar de Augustinus mavo aldaar. Vervolgens naar de 

MTS in Hoorn maar dat is niet echt een succes story. Een chauffeurs diploma was 

het enige diploma dat hij haalde, althans, zo leek het, maar in de loop der jaren zijn 

er evengoed wel een heel aantal diploma’s op allerhande gebied bijgekomen… 

 Harriëtte heeft 1 zus en een broertje. Ze ging naar de lagere school en het VWO in 

Groningen. En later ook naar de Universiteit van Groningen om Rechten en Engels 

te studeren. Dat werd hem niet. Een korte opleiding bij het instituut Schoevers 

(Juridisch Secretaresse, dus toch een beetje Rechten…) en ze haalde haar diploma. 

Ze kon gelijk aan de slag.  

BEROEP: Harriëtte verhuisde naar de Randstad en werkte bij verschillende bedrijven. O.a. bij 

KPMG Accountants en Ebbinge (Werving & Selectie bureau). Via Amsterdam kwam 

ze terecht in Monnickendam waar ze ook haar twee kinderen kreeg. Vervolgens ver-

huisde ze naar Zwaag. Dochter Jikke is inmiddels 21 en woont niet meer thuis 

maar op kamers en zoon Koen van 19, die half bij Sjon en Harriëtte woont en half 

bij zijn vader in Hoorn. Tegenwoordig werkt Harriëtte in Alkmaar als leerplichtamb-

tenaar (en BOA) en dat is goed te bereizen vanuit Bovenkarspel. Soms werkt ze ook 

wel eens een dagje thuis en dat is lekker om de administratie en mail bij te werken. 

 Sjon heeft jaren op de vrachtwagen gereden, heel Europa ging hij door met vers-

waren en ‘poeders’ (grondstoffen voor raffinaderijen), daar had je ook papieren voor 

nodig dus die haalde hij. Check! Hij reed de langste tijd voor Moeijes en Beets. 

Wie is wie…?  Wie is wie… ? Wie is wie… ? Wie is wie…?  Wie is wie… ?  Wie is wie… ?  Wie is wie…?  Wie is wie… ? Wie is wie… ? Wie is wie…?  Wie is wie… ?  Wie is wie… ?  Wie is wie…?  Wie is wie… ? Wie is wie… ? Wie is wie…?  Wie is wie… ?  Wie is wie… ?  Wie is wie…?  Wie is wie… ? Wie is wie… ? Wie is wie…?  Wie is wie… ?  Wie is wie… ?   

Sjon & Harriëtte 
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Maar op een gegeven moment ga je toch verlangen naar een regelmatiger leven en 

vrije weekenden. Ook wilde hij er meer voor de kinderen zijn. Zijn zoon Thomas is 

inmiddels 20 en woont bij hen. Dochter Marit is 16, ze woont bij haar moeder maar 

komt vaak even langs.  

 Sjon gooide het roer behoorlijk om en ging korte tijd werken op kantoor bij een uit-

zendbureau van een vriend. Zo kwam hij ook terecht bij Bayer in Enkhuizen waar 

hij sinds 6,5 jaar werkt. Hij rijdt rond op een heftruck en heeft daar uiteraard een 

diploma voor gehaald. Check! En hij is trouwens ook nog BHV-er, gediplomeerd. 

Check! Ook doet hij nog wat werkzaamheden in het zaad bij Bayer. Het bevalt hem 

prima, ook dat vrijdagmiddag om 16.00 uur het weekend begint en dat je niet meer 

bij nacht en ontij je bed uit moet voor het transport van goederen. Wat rust en re-

gelmaat voor een mens kan doen. 

HOBBY’S:  Ze vinden het zeilen allebei erg leuk! Dus dat is iets wat ze graag samen doen. Har-

riëtte heeft altijd aan hockey gedaan en doet dat eigenlijk nog steeds. Ze was een 

beetje geblesseerd en had even andere prioriteiten maar ze is nog steeds lid van de 

hockeyclub in Hoorn en pakt dat ook wel weer op. Daarnaast kijkt ze graag films 

en series op Netflix. Sjon trouwens ook, daar kunnen ze best wat avondjes mee vul-

len. 

 Sjon heeft ook wel aan bowlen gedaan, aan wielrennen en wat hij ook graag doet is 

Wordfeud! En Harriëtte ook! En zo kwam het… 

 Na het flitshuwelijk van Sjon leerden ze elkaar kennen via het internet (Retteketet 

ontmoet de Poederkoerier) en ze dronken samen een borrel bij de Klinker in Hoorn. 

Sjon zag het wel zitten en ook Harriëtte vond het wel leuk maar die had meer 

“matches”. Ze wist het nog niet en ze verloren elkaar even uit het oog. Corona 

kwam en het was wel erg stil. Ze dacht laat ik die blije Sjon nog eens uitnodigen 

voor een spelletje Wordfeud! En ze hadden het gezellig en ze spraken af toen Sjon 

ging zeilen naar Hoorn. Met André erbij… Ze deden een BBQ en Harriëtte moest 

zorgen voor de aardappelsalade. Het was erg leuk en ze wilde wel een keer naar 

Broekerhaven komen. Sjon probeerde toen de boot nog een beetje af te houden 

maar er was geen houden meer aan! Hahaha! En zo zijn ze inmiddels alweer 2,5 

jaar samen en wonen ze sinds december 2022 samen in Bovenkarspel.   

VAKANTIE:  Dat Sjon een zeilboot had maakte hem wel aantrekkelijk! Daar heeft Harriëtte wel 

wat mee. Ze gaan dus graag zeilen, dit jaar misschien wel naar Texel, de plannen 

zijn er. De eerste vakantie in 2020 was ook met het bootje, Harriëtte stapte in Giet-

hoorn op en voer tot Medemblik mee, ze hadden het erg leuk met elkaar. 

 Harriëtte doet nog wel eens een city trip met haar kinderen maar eigenlijk gaat ze 

met Sjon het liefst met de boot weg. 

 Samen bezoeken ze ook heel graag ‘vestingstadjes’ in Nederland. Ze rijden er met 

de auto naar toe en maken dan een wandeling. Om de beurt kiezen ze een vesting-

stad uit.  

TYPE SCHIP: Friendship 28, Sjon en Harriëtte zijn de trotse eigenaars sinds vorig jaar mei.   

NAAM SCHIP: Suggesties zijn welkom maar de boot heet nu nog Scampi en dat vinden ze niks. 

Dat moet anders!  

CONTACT MET DE WATERSPORT: Harriëtte is sinds haar studententijd wel bezig geweest met 

zeilen, ze heeft wel eens de Elfstedentocht gezeild in een Valk. Ook heeft ze veel 

mee gevaren met de boot die ze in de familie van haar ex hadden, een Victoire 28.  

Wie is wie…?  Wie is wie… ? Wie is wie… ? Wie is wie…?  Wie is wie… ?  Wie is wie… ?  Wie is wie…?  Wie is wie… ? Wie is wie… ? Wie is wie…?  Wie is wie… ?  Wie is wie… ?  Wie is wie…?  Wie is wie… ? Wie is wie… ? Wie is wie…?  Wie is wie… ?  Wie is wie… ?  Wie is wie…?  Wie is wie… ? Wie is wie… ? Wie is wie…?  Wie is wie… ?  Wie is wie… ?   
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 Sjon zeilde altijd met André Kruisdijk mee, dat was een mooie goedkope hobby. Als 

booteigenaar draait hij nu zelf voor alle kosten op dus de hobby is wel wat duurder 

geworden… Maar hij heeft er veel plezier in en het zeilen gaat steeds beter.  

FAVORIETE MUZIEK: Aan boord luisteren ze via een ‘speaker’ naar hun muziek, alleen in de 

haven hoor, niet tijdens het zeilen. Ze draaien van alles, Nederlandstalig zoals De 

Dijk, Bløf en Wende. Maar ook muziek uit de jaren zestig, zeventig en tachtig. 

Thuis zelfs op een platenspeler. 

 Daarnaast doen ze heel erg graag spelletjes. Bijna elke dag wel Yahtzee, ook op de 

boot. Maar ook Rummikub, Skip Bo en Ligretto vinden ze leuk.  

FAVORIETE DRANK: Een lekker biertje of soms een juttertje.  

FAVORIETE GERECHT: Ze koken op de elektrische bakplaat want daar kun je van alles op be-

reiden. Je kunt er vlees op grillen en dan natuurlijk geserveerd met wat aardappel-

salade. Maar je kunt er ook pannenkoeken op bakken, lekker makkelijk en de 

plaat is eenvoudig schoon te maken.   

WIE KOOKT ER AAN BOORD?: Ze koken graag samen.  

FAVORIETE BOOT (als geld geen rol speelt): Zo lang varen ze nog niet met de Friendship. Ze 

zijn er eigenlijk helemaal blij mee. Weinig diepgang en in Friesland kunnen ze alle 

kanten op. 

 Ze kijken alleen naar lelijke boten die ze niet willen zodat ze kunnen zeggen, die 

van ons is veel mooier! ☺  

DAT WIL IK NOG KWIJT: Sjon hoopt op een goede opkomst komend zeilseizoen, voor de com-

petitie en alle andere       

zeilwedstrijden.  

WAT BETREFT DE VRAAG VAN    

WIETSE: Met de Sjonshine 

werd je altijd laatste. Nu ben 

je wedstrijdleider en vaar je 

met je nieuwe boot altijd in 

de prijzen. Hoe kan dat?? 

ANTWOORD VAN SJON: Ik nodig je van 

harte uit om deel te nemen 

aan de wedstrijdcommissie 

en zo ook wat hoger op te 

komen!  

VOLGEND SLACHTOFFER:  

     Carl Burgman 

VRAAG VAN SJON: Die boot is nog 

steeds niet verkocht dus 

wanneer doe je weer eens 

mee met de competitie? En 

anders stap je maar bij mij 

aan boord! 

 
De Redactie 

Wie is wie…?  Wie is wie… ? Wie is wie… ? Wie is wie…?  Wie is wie… ?  Wie is wie… ?  Wie is wie…?  Wie is wie… ? Wie is wie… ? Wie is wie…?  Wie is wie… ?  Wie is wie… ?  Wie is wie…?  Wie is wie… ? Wie is wie… ? Wie is wie…?  Wie is wie… ?  Wie is wie… ?  Wie is wie…?  Wie is wie… ? Wie is wie… ? Wie is wie…?  Wie is wie… ?  Wie is wie… ?   

De Scampi in actie 
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Al meerdere keren heb ik gevraagd om 

hulp voor de Evenementen Commissie.  

Ik krijg ook de BZP en het stond er elke 
keer echt in. Ik zou haast geloven dat 
hij niet gelezen wordt, maar dat is te-

gen beter weten in.  

Blijft voor mij de vraag: Waarom rea-

geert er dan niemand op?  

Denkt men: oh het gaat wel goed zo”?  

Of is men bang voor wat extra werk 

binnen de club?  

 

Ik hoor vaak: “Ja, maar ik heb het al zo druk”. Maar geloof me, voor gezelligheid is altijd 
tijd! Ik ben in 2007 begonnen met de Evenementen Commissie, en had toen ook mijn 
agenda: m'n gezin, de zaak, vergaderingen, sport, watersport, jeugdzeilen en de Evene-

menten Commissie. Het is een kwestie van plannen en kan niet bestaat niet.  

Ik doe bij deze nogmaals een beroep op u, en met name op de jongere leden. Doe een 

stap naar voren en treed toe.  

Ik hoop op de komende ALV met een positief bericht te kunnen komen. 

Dank u wel! 

 

Peter van Laar 

Seizoensopening 

Zondag 23 april 2023 

Op zondag 23 april zullen we het jaarlijkse vaarseizoen 

weer openen met zoals gewoonlijk een gezellige bijeen-

komst met een hapje en drankje in het clubgebouw. 

U bent vanaf 15.00 uur van harte welkom en aanmelden 

is niet nodig. 

We hopen u allen te zien! 

 

Namens de Evenementen Commissie 

Peter van Laar 

OPROEP! 
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Afscheid 
Brombeer is verkocht en verhuisd naar Zaltbommel aan de Waal. 

Na bijna 25 jaar hebben we de relatie met haar beëindigd. 

Ze heeft in die tijd heel veel met Loes, mij en de kinderen meegemaakt en wij, vooral ikzelf, met 
haar. 

Eigenlijk stoppen we ook onze watersport hobby, op het polderbootje na dan en nemen dus ook 
als lid afscheid van de vereniging. Het laatste deel van ons leven gaan we ook nog eens anders 
op vakantie dan op het water, is de bedoeling.  

We hopen en rekenen er op dat we daar ook van genieten. 

Mijn waterliefde is ontstaan in mijn jonge jeugd, waarin ik als Fries jochie opgroeide met sloten, 
meren en heel veel bootjes.  

Mijn broer en ik hielden van knutselen en werden lid van een kanovereniging. Al gouw (ik was 
12 en mijn broer 14) zijn we onze eigen kano gaan bouwen op de bouwmal van de Vereniging: 
een R1S, wat staat voor: Race 1 persoons standaard, de oefenboot voor de K1, die een echte ra-
cer is en toentertijd Olympisch. Veel mee gevaren en vaak mee ondersteboven (vooral mijn 
broer). 

We hadden zelf geen zeilboot, maar onze huisarts en zijn vrouw waren vrienden van mijn ouders 
en zij hadden 2 zeilbootjes: een Noorse jol en een Piraatje. Mijn broer en ik mochten daar ge-
bruik van maken wanneer we maar wilden en leerden zo spelenderwijs zeilen. In de pubertijd 
tijd veel gevaren met Valken en vooral 16kwadraten, allemaal van vrienden en kennissen. Ge-
leerd dat motorbootvaarders foute vaarders waren die je niet hoefde te groeten. Als motorboot 
vaarder later zelf geconfronteerd met het niet groetende zeilersvolk. Ik gaf / geef ze groot gelijk: 
met gelijke munt terugbetalen.  

Al jong het huis uit en zoveel reuring in mijn leven dat varen er niet meer bij was. 

In ’86 met mijn nieuwe, grote liefde (Loes dus) verhuisd naar Bovenkarspel waar we, voordat we 
goed en wel verhuisd waren, een West-Friese schuit op de kop hadden getikt. Loes een paar keer 
mee uit zeilen genomen met de zeilboot van mijn broer, beide keren stront zeeziek en nooit meer 
willen zeilen. Overigens heb ik Loes in een Hoornse kroeg leren kennen na een zware zeildag met 
dezelfde boot en dus mijn broer. Ik ben hier verzeild geraakt zogezegd.  

De schuit helemaal opgeknapt (zeg maar: herbouwd) en veel mee gevaren. Ik wilde ‘groter’ varen 
en kocht een Bakdek-kruisertje voor weinig, dus veel werk aan de winkel: bij van der Meulen op 
de Werf. Dat leidde uiteindelijk tot mijn veel te grote Werfeigenaar avontuur, waarbij ook de aan-
schaf van Brombeer (toen nog: La Contessa) een rol speelde. Bedoeld als handeltje, maar door-
dat Loes aangaf met haar wel het grote water op te willen, pas na 25 jaar doorverkocht. Geen 
vlotte handel dus. 

Ik sla natuurlijk vele details en vele gebeurtenissen over, maar de rode draad: mijn/ons botenle-
ven is niet een bevlieging geweest, is denk ik zo wel duidelijk. 

We hebben de tijd in en met de 
Vereniging / club als een heer-
lijke tijd ervaren en jullie, vrij-
wel stuk voor stuk, gewaar-
deerd en voelden ons gewaar-
deerd. 

Loes en ik wensen jullie nog 
lang en veel genieten toe van 
jullie schepen en van elkaar. 

Hartelijk dank voor alles en 
vast nog wel eens tot ziens! 

 

Mede namens Loes,  

Sjoerd 
Dag Brombeer 
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           Wedstrijden & Evenementen 2023    
 

WEDSTRIJDEN DATUM TIJD 

Skippers mee�ng 4 april 20.00 uur 

Dinsdagavond compe��e I 11, 18, 25 april 1e start 19.00 uur, 2e start 19.15 uur 

 2, 9, 16, 23, 30 mei 1e start 19.15 uur, 2e start 19.30 uur  

 6, 13, 20, 27 juni “ 

 4, 11, 18 juli “ 

Dinsdagavond compe��e II 22, 29 augustus 1e start 19.00 uur, 2e start 19.15 uur 

 5 september “ 

12 uurs Broekerhaven 2 september Palaver 08.30 uur - Start 09.00 uur 

Köster Sails Around the Island 16 september Palaver 10.30 uur - Start 11.00 uur 

Prijsuitreiking compe��e 14 november 20.00 uur, Clubgebouw 

 

EVENEMENTEN   

Nieuwjaarsrecep�e 8 januari 16.00 - 18.00 uur - Clubgebouw 

Midwintermaal�jd 5 maart 16.00 uur 

Algemene Ledenvergadering 23 maart  20.00 uur - Dorpshuis De Stek 

Seizoens opening 23 april 15.00 uur 

Afzeilen jeugd 

Jeugddag 
15 juli 

09.30 - 12.00 uur 

12.00 - 13.30 uur 

Seizoens afslui�ng 22 oktober 15.00 - 20.00 uur 

BC 
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Bericht van de havenmeester 
Vaar… wél 

“’t Is mooi weest…”  zo schreef ik toen Jaap Rood aangaf als havenmeester te stoppen. Het gaf 

mij te denken of dat ook niet voor mij gold. De conclusie kwam na een nachtje slapen van deze 

85-jarige. Vandaar dus nu deze kop boven dit verhaaltje!                                                                        

Vanaf maart 2009 tot maart 2023: 14 jaren als vrijwilliger havenmeester van de WsV De Broe-

kerhaven overtreft alleen Jaap Peerdeman mij. Maar hij was geen vrijwilliger.                                                

Over vrijwilligers gesproken. Met Jan v.d. Pal, Jan Blom, Jochem Wiersma, Jaap Rood, Peter 

Beers en ik startten wij dus in maart 2009. Jan Blom werd in 2011 vervangen door Paul Schut-

te jr. die in 2013 werd afgelost door Jan de Vries. Jan v.d. Pal stopte in 2015 en we kregen 

Gertjan Severs er voor in de plaats. Jochem Wiersma moest in 2018 om gezondheid redenen 

afhaken en Kees Meijne maakte het zestal weer compleet. Van al die havenmeesters is Peter 

Beers dus straks de enige van het eerste uur. Chapeau Peter!!                                                   

Deze ploeg leidt nu nog steeds,  al die jaren kosteloos, de dagelijkse gang van zaken op onze ha-

ven; zorgend voor het wel en wee van clubleden en passanten en alles wat daar bij hoort. 

Wat geeft en gaf het veel voldoening om met zo’n ploeg al die jaren op te trekken. Bij deze     

BEDANKT JONGENS! Ook de diverse besturen die in de loop der jaren zijn gekomen en gegaan, 

worden bedankt voor de ruimte die we kregen en de ondersteuning wanneer het nodig was. Als 

vrijwilliger in aanraking te komen met zoveel mensen, met zoveel verschillende karakters, met 

zoveel verschillende achtergronden, heeft mijn leven verrijkt en mijn horizon verbreed. Ik kan 

het iedereen aan bevelen. ’t Geeft zin aan je menszijn. Vrijwilliger ben je maar niet vrijblijvend. 

Je neemt een taak op je en er wordt wat van je verwacht. Ik hoop dat ik aan die verwachtingen 

heb voldaan.                                                                                                               

Eén april is het dus “vaarwel”. Uit functie; het stokje doorgevend aan Kees Meijne als coördine-

rend havenmeester. Het voorwerk is door Kees al gedaan. Het zomer rooster 2023 vindt U al in 

de Broeker Zeepost. Maar door het vertrek van Jaap en mij vallen er gaten. Gelukkig heeft Fei-

ko IJzer zich  beschikbaar gesteld; draait al informeel mee en per één april formeel. Blijft er 

toch nog één oningevuld: NN staat er op het totaal overzicht. Het team is op zoek naar die 

vrouw/man die daar een deel van haar/zijn tijd in wil steken. Meldt U!! Samen eensgezind en 

flexibel!                                                                                     

Váár…wel! De bakzeil halende ex havenmeester wenst U een top vaar seizoen. 

Leuke zaken dienen zich voor die periode ook in de haven aan.  

 Met Hemelvaart: WsV ‘t IJ uit Amsterdam komt met twintig boten ons bezoeken.                                                 

 De vrijdag en zaterdag er opvolgend, traditie getrouw: WsV De Kreupel uit Andijk met vijftien.                               

 Laatste week van juli viert De Overhaal het vijftigjarig bestaan 

in de binnenhaven met veel festiviteiten en de dag er op is de 

jaarlijkse “Waterdag” gepland.  

 Bovendien bestaat ook de polder ’t Grootslag 500 jaar. Al met 

al om ook daar naar uit te zien. 

Geen havenmeester meer maar nog wel lid van deze bloeiende 

vereniging met zeilboot “ORKA”, zult u mij nog heel veel op de 

haven treffen en nooit te beroerd om eventueel hand en span-

diensten te verlenen. Deo Volente! 

 

Jan Redeker  
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De havenboot is te koop.  Vraagprijs € 3000.-- 
Zij ligt heel vaak stil en krijgt niet de zorg die het nodig heeft, daarom heeft het bestuur 

besloten haar te verkopen. 

 

Het is een Mulder & Rijke sloep 

Afmetingen l x br x dg. is 500 x 200 x 60 cm, 

voortstuwing  door een Volvo Penta 2 cilinder van 

het type MD 7 a met een vermogen van 13 pk.  

De verkoop is inclusief de winterbok,              

maar ZONDER ligplaats. 

 

Inlichtingen bij Kees Meijne  

Tel: 06 80044913. 
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KM 

Kees Meijne 

NN 

Vacature 

PB 

Peter Beers 

JdV 

Jan De Vries 

GS 

Gertjan Severs 

FIJ 

Feiko IJzer 

HAVENMEESTERS 

Telefoon: 06-2140 4698 / 0228-518798  
(ook bereikbaar na afspraak op het havenkantoor) 

Ledenbestand 

Aangemeld als lid van onze 

vereniging: 

 
Ed Kroon 
Kempenbergerweg 771 
6816 RW   SCHAARSBERGEN 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Volgens artikel 1.4 van het Huis-
houdelijk Reglement wordt over 
de toelating van een nieuw lid 
door de algemene ledenvergade-
ring beslist indien tenminste 5 
leden binnen 3 weken na deze 
publicatie tegen de toelating bij 
het bestuur hebben geprotes-
teerd. 

De dienstdoende havenmeester is altijd telefonisch te benaderen c.q. aanwezig op het havenkantoor. 

De dienstdoende havenmeester is de enige van de havenmeesters die te spreken is. 

Kees Meijne: gaat over de betalende winterstallingen; de uitgifte van stroommeters, het gebruik daarvan 
en hij coördineert. 

Rooster Havenmeesters 2023 

Winterrooster 2023 

Maart Kees Meijne 

07 NN 

14 JdV 

21 PB 

28 GS 

  

JUNI 

05 FIJ 

12 JdV 

19 PB 

26 GS 

  

JULI 

02 FIJ 

09 JdV 

16 GS 

23 NN 

30 PB 

AUG 

06 GS 

13 NN 

20 PB 

27 KM 

  

SEPT 

04 FIJ 

11 JdV 

18 GS 

25 KM 

  

OKT 

03 NN 

10 FIJ 

17 KM 

22 GS 

31 PB 

MEI 

29 GS 

05 KM 

12 FIJ 

19 JdV 

26 PB 

MRT-APR 

Zomerrooster 2023 
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28 Aanleveren kopij uiterlijk vrijdag 2 juni 2023 bij redactie@broekerhaven.com 

Foto pagina 

Het was weer een gezellige drukte op de nieuwjaarsreceptie op zondag 8 januari  

in het clubgebouw op de haven. Onder het genot van een hapje en een drankje kon  

iedereen elkaar weer een gelukkig en gezond nieuwjaar wensen. 


